

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(四月至六月盼為禁食禱告)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第十四章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share Mark chapter 11 at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、兩堂特別聯合聚會將在聖迦谷西區會所舉行:四月十日(本週六)晚間福音聚會，特別邀請石家環弟兄一家演奏各種樂器並作見證。當天下午一時半開始將有乒乓球和籃球等的比賽和活動，歡迎弟兄姊妹報名參加。

四月十一日(下主日)復活節聯合聚會將有東西區詩班獻詩，並一同敬拜。(今天愛筵後有詩班練習)

Two special meetings will be held jointly on the Easter Weekend at San Gabriel church: A gospel meeting on 4/10(Sat) and a combined worship on 4/11(Sun) with choir presentation. Please pray and invite your relatives and friends. Choir practice will be held after today's meeting.

三月份收支表 Income Statement (March 2004)

收入項目	Income	
承上月結餘	Net from last month	\$(354.00)
三月份奉獻收入	Offering of March	\$8,854.00
總收入	Gross Income	\$8,500.00
總支出	Total Expense	\$8,401.03
結餘	Net	\$98.97
會所基金	Church Building Fund	\$17,000.00

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
 (First Baptist Church of Walnut Valley)
 Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-2873
 Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年四月四日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 錢弘，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：殷宗宜

信息：梁家聲 報告：沈保羅

信息：蒙福之路(七) - 聽神之道而遵守

詩 1:2 惟喜愛耶和華的律法、晝夜思想、這人便為有福。

詩 119:2 遵守他的法度、一心尋求他的、這人便為有福。

詩 128:1 [上行之詩。] 凡敬畏耶和華、遵行他道的人、便為有福。

路 11:27 耶穌正說這話的時候、眾人中間、有一個女人大聲說、懷你胎的和乳養你的有福了。

路 11:28 耶穌說、是、卻還不如聽 神之道而遵守的人有福。

一、聖經是神與人中間的約書

「聖經都是神所默示的、於教訓、督責、使人歸正、教導人學義、都是有益的。」 提後 3:16

「耶和華吩咐摩西說、你要將這些話寫上、因為我是按這話與你和以色列人立約。」 出 34:27

二、讀經使我們得著生命的糧食

「耶和華萬軍之神阿、我得著你的言語、就當食物喫了、你的言語、是我心中的歡喜快樂、因我是稱為你名下的人。」 耶 15:16

「耶穌卻回答說、經上記著說、『人活著、不是單靠食物、乃是靠神口裏所出的一切話。』」 太 4:4

「我對你們所說的話、就是靈、就是生命。」 約 6:63

三、讀經使我們得著光照和指引

「我將你的話藏在心裏、免得我得罪你。」 詩 119:11

「你的話是我腳前的燈、是我路上的光。」 詩 119:105

四、作一個渴慕神話語且願順服遵行的人

「就要愛慕那純淨的靈奶、像纔生的嬰孩愛慕奶一樣、叫你們因此漸長、以致得救。」 彼前 2:2

「人若立志遵著他的旨意行、就必曉得這教訓或是出於神、或是我憑著自己說的。」 約 7:17

April 4, 2004

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Joseph Chien. Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Joy In
Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Sermon: HEAR THE WORD OF GOD AND OBEY IT

Ps 1:2 But his delight is in the law of the LORD, and on his law he meditates day and night.

Ps 119:2 Blessed are they who keep his statutes and seek him with all their heart.

Ps 128:1 Blessed are all who fear the LORD, who walk in his ways.

Lk 11:27 As Jesus was saying these things, a woman in the crowd called out, "Blessed is the mother who gave you birth and nursed you." 28 He replied, "Blessed rather are those who hear the word of God and obey it."

2Ti 3:16 All Scripture is God-breathed and is useful for teaching, rebuking, correcting and training in righteousness,

Ex 34:27 Then the LORD said to Moses, "Write down these words, for in accordance with these words I have made a covenant with you and with Israel."

Jer 15:16 When your words came, I ate them; they were my joy and my heart's delight, for I bear your name, O LORD God Almighty.

Mt 4:4 Jesus answered, "It is written: 'Man does not live on bread alone, but on every word that comes from the mouth of God.'"

Joh 6:63 The Spirit gives life; the flesh counts for nothing. The words I have spoken to you are spirit and they are life.

Ps 119:11 I have hidden your word in my heart that I might not sin against you. 105 Your word is a lamp to my feet and a light for my path.

1Pe 2:2 Like newborn babies, crave pure spiritual milk, so that by it you may grow up in your salvation,

Joh 7:17 If anyone chooses to do God's will, he will find out whether my teaching comes from God or whether I speak on my own.